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24/08-2023 
 

Tilstede:  Tina – Jan – Charlotte – Stinne – Andreas. 
Afbud: Irene. 

 
- Godkendelse af dagsorden 
- Økonomi 

▪ Andreas gennemgår økonomien som den ser ud d.d. 
- § 18 

▪ Charlotte har opdateret sit skema, som alle i bestyrelsen har modtaget på 
mail. Det blev besluttet, Charlotte stadig har teten, sørger for jævnligt at få 
opdateret listen samt enten søger § 18 selv eller uddelegere til andre fra 
bestyrelsen, alle kommuner der skal bruges MITID til, søger Andreas for at 
søge. 

▪ Da vi gerne vil blive bedre til at søge midler, er det blevet besluttet alle 
ansøgninger om midler, om enten det er til en lokal fond eller en kommune, 
skal vores kassér og Andreas, have det tilsendt.  

• Andreas vil sørge for at få delt ansøgningerne op, hhv. i modtaget 
midler og afslag – så vi have styr på, hvad der er godt og hvad der er 
dårligt at skrive i en ansøgning.  

- Opfølgning: 
o Havnerundfart 

▪ En super fin tur, alle knapt 50 deltagende var superglade for turen samt de 
gode sandwich der blev serveret. Dog der var få der ikke synes udvalg. 

• Til en anden gang skal der bestilles flere veganske sandwich. 
o Bakken 

▪ Alle de 32 deltagende var superglade for turen, meget tilfredse med den 
mad der blev servereret på Restaurant Ilæ. Alle havde en rigtig god dag, og 
fik prøvet flere forlystelser op til flere gange. 

• Dog har der op til arrangementet været 3 familier som valgte at 
aflyse turen, dette skete få dage efter sidste tilmeldingsfrist, hvilket 
gjorde vi stod med 8 turpas, som var betalt. På trods af man ved 
betaling af disse turpas på nettet acceptere, at ikke refunderes, 
valgte bakken at tage dem retur.   

- Kreds Sammenarbejde 
▪ Vi prøver på at lave sammenarbejde mellem os og en anden kreds – så vi 

kan få flere medlemmer med på vores ture: 
o Kreds Midtvest Sjælland: 

▪ Foredrag: 

• Dette er aflyst, da foredragsholder vil blive hyret til Konferencen 
2025. 



 

▪ Tivoli: 

• Dette er også blevet aflyst, da Vi og Kreds Midtvest Sjælland ikke 
kunne blive enige om målgruppen.  

o Kreds Syd Sjælland: 
▪ Vi har yderligere kontaktet Sydsjælland, mht et sammenarbejde enten til 

Skovtårnet eller Knuthenborg. 

• Dette havde ingen interesse for Syd Sjælland, da de netop har haft 
sådan en tur. 

o Bestyrelsen har til trods for afslaget, besluttet vi gerne vil lave 
en tur til Knuthenborg i 2024.   

o Krokodille Zoo: 
▪ Sydsjælland har dog åbent op for et sammenarbejde, såfremt vi vil lave et 

arrangement til Krokodille Zoo. 

• Bestyrelsen har vedtaget, vi ikke har interesse i Krokodille Zoo, da 
det ikke er særlig stort og medlemmerne hurtigt vil komme til at 
kede sig.   

- Kommende Arrangementer 2024 
▪ Gennemgang af alle arrangementerne i 2024. 

• Under gennemgangen af 2024’ arrangementer, bliver det vedtaget vi 
fremadrettet max skal have 5 arrangementer om året – dette er 
grundet den økonomiske situation.  

o Dog skal ovenstående kun vare nogle få, indtil vi igen har en 
økonomi der kan bære flere arrangementer.  

• Grundet ovenstående, er det blevet bestemt at slette et 
arrangement i 2024 og planlægge dette i 2025 

o Turen til Skovtårnet erstattes med en tur til Knuthenborg.  
- Julebanko 

o Andreas er så småt begyndt at spørge lokale forretninger om præmier til årets 
Julebanko, han opfordre Bestyrelsen til også at tage fat i deres lokale forretninger.   

- Synlighed (Riget) 
o Bestyrelsen var blevet inviteret til åbning på riget af deres nye lokaler.  Her står der 

gamle brochure fra foreningen – hvilket vi synes er pinligt, da vi har fået nyt logo, 
hvilket kan skabe forvirring, om der er flere foreninger der omhandler Epilepsi.  

o Yderligere skal der sættes fokus på, de patienter der får diagnosen og dermed for 
første gang stifter bekendtskab til epilepsien. Her er det vigtigt, Foreningen melder 
klart ud, når det værste chok har lagt sig for patienten, skal der udleveres en 
brochure om os, så patienten, eller en pårørende kan kontakte os, hvis der opstår 
tvivl spørgsmål, på den nye diagnose.  

o Bestyrelsen vil derfor give videre til FU, af der snarest kommer nye brochure ud til 
div hospitaler, så blad og brochure ligner hinanden.  

- Afmelding  
o Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på, der desværre, kan være en tindes til, 

der er nogen medlemmer der melder sig til, div arrangementer, hvor de så 
annullere betalingen, dette sker for det meste, når tilmeldingen og betalingen går 
gennem hjemmesiden.  



 

o Bestyrelsen har derfor bedt HB om at tage denne problematik op, om kredsene kan 
have en fælles retning mht. tilmelding samt betaling, om det så er via hjemmesiden 
eller via mobile Pay.  

- HB 
o Mulighed for at afmelde Medlemsblad – samt kunne læse det på hjemmesiden.  
o Spørgeskema – standard for ALLE kredse.  
o Vi vil gerne have en fælles skrivelse for alle kredse, så hverken vi eller 

medlemmerne er i tvivl om hvad spillereglerne er.  
- Evt.   


